
  OBEC HERVARTOV – Hervartov 84, 086 22  K ľ u š o v 

 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Hervartov,  

zo dňa 24. 02. 2023 

 

 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny – 6  

Prítomní hostia a občania:  podľa prezenčnej listiny – 2 (admin. pracovníčky) 

 

 Program rokovania: 

 

     1. Otvorenie zasadnutia 

     2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

     3. Schválenie zadania ÚPN obce Hervartov 

     4. Schválenie úľav  za TDO na rok 2023 pre študentov a občanov, ktorí platia TDO v inom meste/obci 

     5. Schválenie dotácie pre dôchodcov 

     6. Výber nového správcu webovej stránky pre obec 

     7. Rôzne a diskusia 

     8. Návrh uznesenia 

     9. Záver 

 

Ad l)  

Zasadnutie OZ zahájil a účastníkov privítal starosta obce Miroslav Mackanič. Oboznámil ich s programom 

rokovania a požiadal o doplnenie programu. O doplnenie nepožiadal nikto. 

Hlasovanie:  za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

Ad 2)  

Starosta obce navrhol predsedu návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľov nasledovne:  

Návrhová komisia:      Jozef Gambaľ               

Zapisovateľ:            Jana Bigdelizaree 

Overovatelia zápisnice :   František Harčár, Ing. Martin Mackanič 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

  

Ad 3) Zadanie ÚPN-O Hervartov, vypracované firmou  STANIM, s.r.o schválili poslanci bez pripomienok. 

Podrobnejšie bude grafická časť ÚPN-O prerokovaná s p. Ligusom na najbližšom zasadnutí OZ, prípadne 

na verejnom zhromaždení.  

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

Ad 4) 

Úľavy za TDO na rok 2023 sú upresnené nasledovne: 

50%  úľava pre študentov, ktorí sa preukážu dokladom o prechodnom pobyte, resp. potvrdením o návšteve 

školy v inom meste. 

100% úľava pre študentov a občanov, ktorí sa preukážu dokladom o zaplatení TDO z iného mesta/obce. 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

Ad 5) 

Schválenie dotácie vo výške 250 eur  pre ZO JDS na rok 2023 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

Ad 6) 

Vypovedanie zmluvy s firmou Galileo, terajší správca webovej stránky obce, z dôvodu vysokej ceny za 

spravovanie stránky. Za  správcu webovej stránky obce bol odsúhlasený prevádzkovateľ  Dobrá obec. 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 



 

Ad 7)  

- Opätovne schválenie žiadosti o odkúpenie pozemku od obce – kupujúci Zapach a spol., kvôli zápisu do 

katastra nehnuteľnosti.  

-  Návrh zmeny predloženia projektovej žiadosti ,,Zníženie energetickej náročnosti ZŠ a MŠ Hervartov“ cez 

Plán obnovy (pôvodne Environmentálny fond).  Zahrnutie inteligentnej inštalácie do projektu sa 

neodporúča – nebolo poslancami schválené.  

- Realizácia projektu ,,Rekonštrukcia KSB“ plánovaná do 09/2023. Upraviť položky rozpočtu po 

konzultácií s p. Pilárom 

- Schválenie zámeny pozemkov vlastníkov Obec Hervartov a Mgr. Eva Hudáková, rod. Hanisková. 

Novovytvorené parcely C-KN č. 64/2 – Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 13 m2, C-KN č. 68/1 – 

Záhrada o výmere 30m2, C-KN č. 68/2 – Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 16m2, C-KN č. 76/9 – 

Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 233 m2 nadobúda v celosti (1/1) do svojho vlastníctva Mgr. Eva 

Hudáková, rod. Hanisková. 

Novovytvorené parcely C-KN č. 64/1 – Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 17m2, C-KN č. 66 – 

Záhrada o výmere 190 m2, C-KN č. 69/2 – Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 37 m2 nadobúda 

v celosti (1/1) do svojho vlastníctva Obec Hervartov. 

-  Poslanec Tomáš Harňák predložil 2 varianty obstarania vonkajšej informačnej vitríny. Poslanci to vzali 

na vedomie. 

-  Požiadavka riaditeľky MŠ Hervartov nalepiť bezpečnostnú fóliu na sklenené výplne dverí – zabepečí 

Tomáš Harňák. Vyhotovenie paravanov na spanie pre deti v MŠ v spolupráci učiteľky MŠ a T. Harňák. 

Poslanci OZ navrhli zakúpiť do MŠ Hervartov  ionizátor vzduchu. 

- Požiadavka vedúcej školskej jedálne zabezpečiť pomocnú silu do kuchyne na 1 hodinu ráno a 2 hodiny na 

obed. Požiadavka bude zrealizovaná najskôr v máji 2023. Zakúpenie nového plynového sporáku čo najskôr 

podľa finančných možností obce.     

- Poslanci OZ navrhli, aby riaditeľka ZŠ a riaditeľka MŠ prebrali zodpovednosť za e-mailovu komunikáciu 

presmerovanú obcou od Ministerstva školstva, RÚŠS a ostat. inštitúcií. 

- Schválenie platov poslancov – paušálne na rok, čistá mzda :  

zástupca starostu Jozef Gambaľ – 1 000 eur/rok 

poslanci OZ – 150 eur/rok  

- Upravujú sa miestne poplatky za prenájom sály na deň takto:  letné obdobie  :    45 eur/ 1 rodina 

                                                                                                                                   60 eur/ 2 a viac rodín 

                                                                                                      zimné obdobie :   60 eur/ 1 rodina 

                                                                                                                                   84 eur/ 2 a viac rodín 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

 
Ad 8)  

Uznesenie prečítal predseda návrhovej komisie Jozef Gambaľ. Uznesenie tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Hlasovanie: za:  6  proti:  0  zdržal sa:   0 

  

 

Ad 14) Záver:    

Po vyčerpaní programu starosta obce rokovanie ukončil. Prítomným sa poďakoval za pozornosť a hladký 

priebeh rokovania.  

 

 

Zapísala : Jana Bigdelizaree 

 

Overovatelia: František Harčár    …......................... 

       

                       Ing. Martin Mackanič       …........................ 

 

 

 

 

                                                                                                                  Miroslav  M a c k a n i č 

                           starosta obce 



 

 

 

 


